

MARQUAGE CE
Déclaration de conformité du Constructeur
EU – Declaration of Conformity

Constructeur : France Air – rue des Barronnières – Beynost – France

Code produit (Item)	Description (Description)	Normes (Norms)	Directives (Directives)
VARIONYS ONE	VARIATEUR DE TENSION Voltage Converter	EN 61000-6-2 EN 61000-6-3 EN 60335-1 EN 61558-1	Directive CEM 2014/30/EU, <i>Electromagnetic Compatibility Directive</i> 2014/30/UE Directive basse tension BT 2014/35/EU <i>Low Voltage Directive</i> 2014/35/UE Directive Européenne ROHS 2011/65/EU <i>European ROHS Directive</i> 2011/65/EU Directive DEEE 2012/19/EU <i>DEEE Directive</i> 2012/19/UE

Le constructeur déclare que tous les produits décrits ci-dessus ont été testés et que les résultats sont conformes aux normes indiquées pour vérifier le respect des conditions essentielles requises par :

- La Directive CEM 2014/30/EU sur la compatibilité électromagnétique,
- La Directive Basse Tension 2014/35/EU sur la sécurité des appareillages en basse tension (BT),
- La Directive Européenne ROHS 2011/65/EU
- La Directive DEEE 2012/19/EU

et intégrations successives.

The manufacturer declares that all products described above have been designed, manufactured and launched in compliance with the essential requirements of following EC directives :

- *EMC Directive 2014/30/UE on Electromagnetic Compatibility,*
- *Low Voltage Directive 2014/35/UE on the safety of equipment in low voltage (LV),*
- *European ROHS Directive 2011/65/UE*
- *DEEE Directive 2012/19/UE*

and amendments.

Sous réserve d'installation, d'entretien et d'utilisation conformes à leurs destinations, aux règles de l'art, aux normes d'installation applicables et instructions, les produits sont conformes aux dispositions des directives citées et peuvent être incorporés par des professionnels dans des équipements soumis à d'autres directives.

Subject to installation, maintenance and use conforming to their destinations, the rules of the art, the applicable installation instructions and standards, the products are in compliance above directives and can be incorporated by professionals in equipment subject to other directives.

Beynost, le 2 Mars 2017



Jean-Philippe MOISSON
Directeur Technique & Achats
Purchasing Technical Director